
Protokół Nr 27

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 17. 11. 2016r. od godz. 1230 do godz. 1400.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligo wski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Kłębek Krzysztof -  członek komisji
4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
5. Misztal Mariusz -  członek komisji
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Marcin
Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, p. Sławomir Berliński -  prezes OSP Lasków. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia Komisji je s t :

1. Rozpatrzenie podań do komisji.
2. Bezpieczeństwo na drogach przed zimą.
3.Kontrola realizacji wniosków komisji.
4.Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 Komisja zapoznała się z podaniem Ochotniczej Straży Pożarnej Lasków w części 
dotyczącej środków w kwocie 7.100 zł które były zarezerwowane na cele inwestycyjne, 
powyższe jednostka chce przeznaczyć na dofinansowanie do kupna częściowo z własnych 
środków letkiego samochodu terenowego z napędem 4x4 . Odnosząc się do powyższego Pan 
Wójt poinformował, że środki mogą zostać przekazane jednostce w formie dotacji pod 
warunkiem, że straż użyczy wsi gruntu na plac zabaw.
Prezes Berliński odpowiedział, że temat jest rozwojowy i również jest za placem zabaw ale 
chodzi o formę. Decyzja zależy od Walnego Zebrania OSP Lasków zapewnił na 99% że grunt 
pod plac zostanie użyczony.
Pani Kuśkowska Helena nawiązując do powyższego tematu powiedziała, że jest okazja aby 
pozyskać środki na plac zabaw i szkoda byłoby żeby wieś straciła taką szansę.
Ad. 2 Pan Marcin Szerszenowicz nawiązując do tematu bezpieczeństwa na drogach przed 
zimą poinformował, że wszystkie naprawy na drogach są prowadzone na bieżąco , co do 
firmy utrzymującej drogi zimę zostanie wybrana do końca listopada .
Ad. 3 Pan Szerszenowicz zaznaczył że Budowa nowych linii oświetlenie ulicznego jest na 
ukończeniu. Do końca listopada br. zostaną zamontowane wszystkie lampy oświetlenia 
ulicznego.
Odnośnie wniosków komisji do powiatu powiedział, że nie wystosował pisma . Prowadzone 
są na bieżąco rozmowy telefoniczne z pracownikami Wydziału Drogownictwa i Inwestycji 
Starostwa Powiatowego i ma zapewnienie że będą zrealizowane do końca roku.

Na tym protokół zakończono.
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